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Zápisnica 
z 14.  zasadnutia Mestského zastupiteľstva Spišská Stará Ves 

dňa 12. decembra 2024  v zasadacej miestnosti Domu kultúry v Spišskej Starej Vsi 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

1. Otvorenie, schválenie programu.  

2. Procedurálne otázky, schválenie overovateľa zápisnice, zapisovateľa.  

3. VZN č. 5/2024 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

4. VZN č. 6/2024 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky  v 

základnej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišská Stará Ves.  

5. Výročná správa mesta za rok 2023 a správa audítora. 

6. Výročná správe mestského podniku za rok 2023. 

7. Dotácie z rozpočtu mesta na rok 2025. 

8. Stanovisko hlavného kontrolóra mesta k rozpočtu mesta na roky 2025-2027. 

9. Rozpočet mesta na roky 2025- 2027. 

10. Programový rozpočet mesta na rok 2025. 

11. Kontrola plnenia uznesení.  

12. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta na 1. polrok 2025. 

13. Správa o výchovnovzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení 

za školský rok 2023/2024.  

14. Zmluva o bezplatnom užívaní majetku mesta.  

15. Vstup mesta do OOCR SEVERNÝ SPIŠ – PIENINY. 

16. Žiadosť o odkúpenie pozemku p. Ján Gábor. 

17. Žiadosť o odkúpenie pozemku p. Ing. Jaroslav Čačík. 

18. Odpredaj pozemku p. Jozef Ovcarčík a Anna Ovcarčíková. 

19. Výmena pozemku p. Ing. Igor Žatkovič. 

20. Rôzne. 

21. Interpelácie. 

22. Záver. 

 

K bodu 1.  

Otvorenie. 

      Rokovanie MsZ otvoril a viedol Ing. Ján Kurňava,  primátor mesta.   Konštatoval,  že  prítomní sú  

7 poslanci – Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Švienta, Výrostek, Zadjora, poslanci  Krempaský  

a Škantár sa  ospravedlnili. Privítal  prítomných,  oboznámil  ich  s programom rokovania. Navrhol bod č. 

6 vyradiť z programu rokovania, výročná správa bola predmetom rokovania v júni 2024 a zároveň navrhol 

do bodu rôzne doplniť  nové body -  1. Zriadenie spoločného obecného úradu,  2. Zverenie ďalšieho majetku 

do správy – kúpna zmluva s PSK, 3. nájomné v zdravotnom stredisku. Poslanec Výrostek navrhol do 

programu  zaradiť body 21. Schválenie odmenu hl. kontrolórovi a bod 22. Schválenie odmien poslancom 

MsZ. Program bol 7 prítomnými poslancami  schválený.     

 

K bodu 2. 

Procedurálne otázky, schválenie overovateľa a zapisovateľa. 

Primátor za overovateľa zápisnice navrhol poslanca Mláku, návrh bol 7 hlasmi za  prítomných 

poslancov schválený. Za zapisovateľku bola určená Viera Jurkovičová.  

 

K bodu 3.  

VZN č. 5/2024 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  
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Primátor –  uviedol, že poplatky za odpad boli predmetom už aj predchádzajúceho zasadnutia MsZ. Ide 

o mierne zvýšenie, ostatné poplatky – dane, či akékoľvek  poplatky v spojenej škole sa nebudú zvyšovať.  

Informoval o zmenách podľa objemu zberných nádob ako aj cene vriec, vysvetlil odporúčaciu tabuľku, 

ktorá je len orientačná, keďže mesto má množstevný zber. Pri predpokladanej frekvencii vývozu ako 

v tomto roku by zvýšenie malo priniesť nárast o cca 7 – 7,5 tisíc €.  Sú to financie len a len na odpad, na 

nič iné sa nemôžu použiť.  

VZN č. 5/2024 bolo jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za schválené.    

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Švienta,Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 4.  

VZN č. 6/2024 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky  v 

základnej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišská Stará Ves.  

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor  - uviedol, že do zverejneného návrhu bola zapracovaná pripomienka vedúcej školského úradu 

Lendak, pôvodný návrh nebol v súlade s platnou legislatívou, navrhuje schváliť upravené VZN.  

VZN č. 65/2024 bolo jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za schválené s úpravou.    

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 
K bodu 5.  

Výročná správa mesta za rok 2023 a správa audítora. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor  – ide o rozsiahly materiál, obsahuje informácie o bežných príjmoch a výdavkoch za mesto, školu 

podľa org. zložiek, čerpanie, dotácie, bežné granty, tiež kapitálové príjmy a výdavky. Informoval o stave 

dlhu – v budúcom roku mesto by malo splatiť úver.   

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 60/6-12/24.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 7.  

Dotácie z rozpočtu mesta na rok 2025. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor  - informoval o doručených žiadostiach - 9, v rozpočte je na dotácie vyčlenených 29 900,-- €. 

Výrostek, Krettová a Zadjora – informovali o návrhoch za komisie.  

Švienta -  ku vzneseným návrhom, kde všetky komisie navrhujú neschváliť dotáciu Mgr. Gallušovej, keďže 

ide o podnikateľský subjekt, uviedla, že ale predsa len ide o vzdelávanie, ktoré je potrebné, vie, že je aj 

ďalšie forma, ktorá sa realizuje v knižnici.  

Primátor -  druhá skupina má uzavretú zmluvu na prenájom priestorov, deti platia poplatky. Schválenie 

dotácie je možné v budúcnosti, ale na iný účel, akciu.  

Hl. kontrolór – potvrdil názor primátora – žiadať na inú aktivitu. 

K tomu boli  za prijaté uznesenia:  

č. 61/6-12/24, 68/6-12/24  

6 hlasmi za prítomných poslancov 

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Zadjora  

proti: Švienta, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

č. 62/6-12/24, 63/6-12/24, 64/6-12/24, 66/6-12/24, 67/6-12/26, 69/6-12/26 

jednomyseľne  7 hlasmi za prítomných poslancov 

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

č. 65/6-12/24 

5 hlasmi za prítomných poslancov  
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Hlasovanie: za: Frankovská, Krettová, Mláka, Švienta, Zadjora  

proti: Grainda, Výrostek, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 8.  

Stanovisko hlavného kontrolóra mesta k rozpočtu mesta na roky 2025-2027. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Hl. kontrolór – uviedol, že ide o legislatívnu povinnosť, návrh rozpočtu je v súlade s legislatívou, bol 

správne zverejnený, je správne členený. Plánovaný ako vyrovnaný. Správne je spracovaný aj programový 

rozpočet. Informoval o niektorých kapitálových položkách, splácaní úveru – je možné, že nebude potrebný 

preklenovací úver. Odporúča predložený návrh na rok 2025 schváliť ako záväzný a orientačný rozpočet na 

roky 2026-2027 vziať na vedomie.   

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 70/6-12/24.  

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 9.  

Rozpočet mesta na roky 2025- 2027. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor – uviedol, že mesto dostane nižšie podielové dane, čo súvisí najmä so zmenou financovanie MŠ 

– pôjde o prenesený výkon , financovanie tak ako aj základná škola.  Informoval o energiách, niektorých 

kapitálových položkách – rekonštrukcia kul. domu, ZŠ – plánuje sa na leto, fitnesscentrum – už sa realizuje 

bez nákladov mesta – financovanie z výziev VÚC a ministerstva regionálneho rozvoja, robí sa cez MsP, 

cez MAS  sa bude realizovať rampa pri zdr. stredisku a  tiež cez MsP- 5%  DPH, najväčšia akcia – nadstavba 

ŠJ a družiny – mesto tento týždeň podalo žiadosť – pôjde o 3-miliónovú akciu, ak bude schválená – 

rozsiahla rekonštrukcia už existujúcich priestorov, vybudovanie 4. podlažia, nové triedy, zborovňa, okná, 

šk. areál – dráha, doskočiská, volejbalové ihrisko, prínos bude tiež na energiách. Ďalej sa plánuje detské 

ihrisko pri Zastrove a dolnom sídlisku, centrum zdieľaných služieb – rekonštrukcia mestského úradu – 3. 

poschodie, (zasadačka kompletne moderne vybavená, v pivničných priestoroch archívy). Pracuje sa aj na  

ďalších akciách – medzi MsÚ a bývalou lekárňou vybudovanie parkovísk – projekt. dokumentácia je už 

vypracovaná, zateplenie pavilónu ZUŠ a MŠ – pripravuje sa projekt. dokumentácia, rekonštrukcia 

chodníkov na u. Štúrovej od MsÚ po s. č. 202. Informoval tiež o pozemkových úpravách Vyšná mláka 

a dobiehaní projektu cez Interreg – hasičské obleky a štvorkolka.    

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 71/6-12/24.  

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 10.  

Programový rozpočet mesta na roky 2025 – 2027. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor – ide o rozpracovanie rozpočtu do 11 programov. K sociálnym  službám uviedol, že 18. 12. bude 

otvorený denný stacionár – aktuálne je 5 žiadostí klientov a prijatá bude jedna pracovníčka. Ďalší 

zamestnanci budú prijímaní v budúcnosti podľa počtu klientov a podľa stupňa odkázanosti. Informoval tiež 

o poplatkoch za túto sociálnu službu.  

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 72/6-12/24. Hlasovanie: 
za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 11.  

Kontrola plnenia uznesení.  

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ. 

Hl. kontrolór - uviedol, že uznesenia z posledného zasadnutia MsZ  boli podpísané, neboli zistené 

nedostatky, u týchto nie je potrebné sledovať plnenie. Uznesenia v sledovaní – 52/4-9/24 – splnené, je 
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predmetom dnešného rokovania, tiež uznesenia týkajúce sa predaja pozemkov p. Gábor a p. Čačík sú 

predmetom dnešného rokovania, splnené je uzn. týkajúce sa predaja pozemku na výstavbu garáže p. 

Jakubkovič, v sledovaní ostávajú uznesenia týkajúce sa prevodu pozemkov pri cintoríne.      

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 73/6-12/24.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 12.  

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta na 1. polrok 2025.  

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Hl. kontrolór -  informoval o jednotlivých plánovaných kontrolách, ďalších činnostiach hl. kontrolóra.  

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 74/6-12/24.    

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 13. 

Správa o výchovnovzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení za 

školský rok 2023/2024.  

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Riaditeľka  – správy sú vypracované za každú org. zložku  samostatne, boli prerokované v školskej rade. 

Obsahujú  informácie o predmetových komisiách, výsledkoch, ďalších aktivitách, špecifikách org. zložiek.  

Primátor – správy boli prerokované v pedagogickej rade, rade školy.  

Krettová – správy sú podrobné, upozornila na nezrovnalosť  v správe ZUŠ – str. 3 – počty tried, čo hneď 

vysvetlila riaditeľka.  

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenia č. 75/6-12/24.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 14.  

Zmluva o bezplatnom užívaní majetku mesta.  

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor – ide o bezplatné užívanie majetku mesta spojenou školou od 1. 1. 2025, je to aj v súvislosti zmeny 

financovanie MŠ.   

Hl. kontrolór – pýtal sa ako sa bude formálne riešiť, keď sa bude škola rekonštruovať.  

Primátor – vysvetlil, že sa to bude riešiť operatívne počas realizácie rekonštrukcie.  

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenia č. 76/6-12/24.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 15.  

Vstup mesta do OOCR SEVERNÝ SPIŠ – PIENINY. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor – informoval o ponuke vstúpiť do oblastnej organizácii cestovného ruchu (OO CR), o vzniku, 

členoch, činnosti – venuje sa propagácii CR, participuje na regionálnom rozvoji, funguje z členských 

príspevkoch – v takej istej výške potom prispieva na činnosť aj štát dotáciou. Členské je 2,-- €/obyvateľ, 

čo je cca  v našom prípade 4 500,-- € ročne. Samosprávy môžu žiadať príspevky na podporu aktivít 

participáciou na rôznych podujatiach. Mesto bolo v minulosti členom OO CR Tatry-Spiš-Pieniny. 

Krettová – za komisiu – aký význam by malo prípadné členstvo mesta, či sa vráti členské a ako.  

Primátor – finančná pomoc formou napr. brožúr, plagátov, prezentáciou, rozvoj CR – cykloturistika, 

propagáciu napr. ubytovacích kapacít v meste. 

Frankovská – je to menšia organizácia, porovnala aktivity na sociálnych sieťach.  
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Primátor – vysvetlil, že mesto bolo v OO CR Tatry-Spiš-Pieniny, ktorá je väčšia, problém bol asi 

s poplatkami, nebola žiadna spätná odozva, mesto sa opakovane informovalo ohľadom členstva, zatiaľ 

neprišla žiadna ponuka. Táto OO CR dala ponuku, obec Lechnica je členom, má dobrú skúsenosť. Výstup 

je možný, tak ako vstup – schválením uznesením MsZ.  

Výrostek – tieto organizácie žijú z čl. príspevkov a príjmu zo štátu, vložený čl. príspevok by sa v mestu 

vrátil v inej forme. Čím viac členov, tým viac príspevkov zo štátu. Nevidí v tom nevýhodu. Dá sa 

kedykoľvek po zlých skúsenostiach vystúpiť.  

Švienta – zameranie regiónu, či to nie je viac zamerané na Starú Ľubovňu. Čo by prípadne za mesto 

organizácia propagovala.  

Primátor  - sú potrební silní partneri - napr. počet ubytovaných v súkr. sektore,  región Tatry-Spiš-Pieniny 

má tiež široký regionálny záber.  

Frankovská – pýtala sa, či to má zmysel vzhľadom k počtu sledovateľov, či bude nejaká návratnosť, ako 

a či to pomôže mestu. Rozhodujúce slovo má Nestvill.  

Hl. kontrolór – členstvo má zmysel, pozná organizáciu, skupina je veľmi aktívna, ťažisko je      v Nestville, 

predtým aj Smerdžonka, všetky obce to čo dajú, aj dostanú. Je potrebné, aby sa zapojili aj jednotlivé 

podnikateľské subjekty. Poskytujú sa príspevky aj na hmotné veci. Vedia propagovať, ale aj finančne 

podporiť, treba mať konkrétne zámery. Majú profesionálny prístup.  

K tomu bolo 4 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenia č. 77/6-12/24.   

Hlasovanie: za:, Grainda, Mláka, Škantár, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: Frankovská, Krettová, Švienta 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 16. a 17. 

Žiadosť o odkúpenie pozemku p. Ján Gábor. 

Žiadosť o odkúpenie pozemku p. Ing. Jaroslav Čačík. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Grainda – ide o pozemok za domom služieb, časť využíva p. Gábor na odpad, p. Čačík tiež uviedol dôvod 

– susediaci pozemok. 

Výrostek -  za komisiu  ide o pozemok, ktorý mesto môže v budúcnosti využiť. Návrh komisie – 

nepredávať, p. Gáborovi umožniť vybudovať žumpu na pozemku mesta.  

Zadjora – keby sa predalo Čačíkovi, žumpa Gábora by už bola na pozemku Čačíka – vecné bremeno. .   

Primátor –  

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenia č. 78/6-12/24 a 79/6-

12/24.  
Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 18.  

Odpredaj pozemku p. Jozef Ovcarčík a Anna Ovcarčíková. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor – zámer predaja bol schválený na predchádzajúcom zasadnutí MsZ, teraz ide o druhé kolo 

schvaľovania.  

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenia č. 80/6-12/24.  

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 19.  

Výmena pozemku p. Ing. Igor Žatkovič. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor – ide o výmenu v užívaní pozemkov, bolo uskutočnené rokovanie aj za účasti žiadateľa 

a zástupcov mesta priamo na mieste. Žiadateľ navrhuje 80 m2 vymeniť. Vysvetlil konkrétne na zakreslení. 

Na pozemok je potrebný prístup mesta a PVS. Občania tu sypú odpad. Po schválení zámeny žiadateľ 

postaví plot.  
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Grainda – doplnil, že ide o zásah do jeho pozemku.  

Prednostka – podrobne vysvetlila stav aj na fotodokumentácii. 

K tomu bolo  4 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenia č. 81/6-12/24.  

Hlasovanie: za: Grainda, Krettová, Výrostek, Švienta,  

proti: Frankovská, Mláka 0, zdržal sa: Zadjora, nehlasoval: 0 

 

K bodu 20.  

Schválenie odmeny hl. kontrolórovi. 

Výrostek – navrhol schváliť odmenu hl. kontrolórovi za rok 2024 vo výške 5 % ročného platu.  

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenia č. 82/6-12/24.  

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 21.  

Schválenie odmeny poslancom MsZ. 

Výrostek – navrhol schváliť odmenu poslancom MsZ za rok 2024 vo výške 300,-- €. 

Zadjora – navrhol určiť výšku odmeny percentom.   

Primátor – vysvetlil odmeňovanie poslancov MsZ, odmena môže byť tiež navrhnutá v %.  

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenia č. 83/6-12/24.  

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 22. 

Rôzne. 

1. Primátor:  

1) Zriadenie spoločného obecného úradu – riešil by sa spoločný stavebný úrad – 2 pracovníci 

a zriadil by sa spoločný obecný úrad, schváliť musia aj obce,  tiež agendy – plánované 

a niektoré ďalšie –  napr. BOZP, právne poradenstvo – vízia do budúcnosti. Bude rokovanie 

o pristúpení aj ďalších obcí. Vysvetlil aj financovanie – plné financovanie zriadenia, 36 

mesiacov plná úhrada pracovníkov, 2 roky potom už na náklady mesta udržateľnosť. 

Vybavovanie všetkých samosprávnych agiend je v súčasných podmienkach malých 

samospráv veľmi komplikované,  v budúcnosti je predpoklad, že dôjde k zlučovaniu.  

Výrostek – komisia – odporúča schváliť zriadenia SOÚ. Je to medzikrok k prípadnému 

zlučovaniu samospráv, ku ktorému v budúcnosti určite dôjde.  

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenia č. 82/6-

12/24. 

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

2) Zverenie ďalšieho majetku do správy – ide o križovatku pre Elande, mesto dalo podmienku 

vybudovať nielen križovatku, ale aj chodníky okolo križovatky. Bude potrebné odkúpenie 

ešte ďalších pozemkov, niektoré aj vo vlastníctve mesta – pôjde o verejno-prospešný záujem 

ako dôvod hodný osobitného zreteľa. 

K tomu boli  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenia č. 83/6-

12/24.    

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

3) Zdravotné stredisko – náklady 2023 – mesto pripravilo tabuľku, kde sú prehľadne vyčíslené 

energie a nájom za rok 2023, za rok 2024 budú určite vyššie.  

Výrostek – za komisiu – zatiaľ ponechať do ukončenia projektov, Pýtal sa na vyčíslenie 

úspory po rekonštrukcii. Komisia navrhuje zvýšenie formou príspevku do fondu opráv.  

Primátor  - porovnávaciu tabuľku za niekoľko rokov môže MsÚ pripraviť.   
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Prednostka – v nájme sú už aj všetky ďalšie služby -hygienický  materiál, upratovanie. Je 

možné sa zoberať tvorbou fondu opráv, rezervného fondu. 

Mláka – úpravu nájmu riešiť každoročne navýšením.  

Frankovská – nie je vhodná doba na zvyšovanie, situácia je napätá, navrhuje počkať o rok. 

Nie je to nejaká zásadná suma.  

Primátor – navrhuje uskutočniť spoločné rokovanie s lekármi začiatkom roka.  

Zadjora –  lekárom narástli ceny energií.  

Výrostek – na druhej strane narástli aj príjmy, kapitácia.  

Hl. kontrolór – v prípade navýšenie o 5 % by išlo o sumu mesačne pre rok 2025 4,80 €.   

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenia č. 84/6-

12/24.    

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 23.   

Interpelácie.  

1. Frankovská – vyjadrila poďakovanie za veľmi peknú akciu Píchod Mikuláša.  

 

 

K bodu 24. 

Záver.  

Rokovanie MsZ ukončil primátor mesta, poďakoval prítomným za účasť ako aj za celoročnú 

spoluprácu, poprial príjemné prežitie vianočných sviatkov. Pozval prítomných na vianočné trhy, riaditeľka 

školy pozvala prítomných tiež na školskú akadémiu Adventné čaro.  

 

 

  

                    Ing. Ján Kurňava                                                           Mgr. Anna Horníková  

                     primátor  mesta                                                                prednostka MsÚ 

 

 

 

Overovateľ:   Peter Mláka                       ............................... 

   

Zapisovateľ:  Viera Jurkovičová             ................................ 


